
 
                                                                                                                                                                                                             
 
 БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 
 ПАРЛАМЕНТАРНА СКУПШТИНА 
 БОСНЕ И ХЕРЦЕГОВИНЕ 
                    ПРЕДСТАВНИЧКИ  ДОМ 
Број: 01-011-4/02 
Сарајево, 16. јануара 2002. 
 
 

 
З А П И С Н И К 

са 19. сједнице Представничког дома  Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине,  
одржане 16. јануара 2002. године 

 
 

 Деветнаеста сједница почела је са радом у 12,30 часова. Присуствовало је 40 
посланика. Одсуство је оправдао посланик Мирко Баковић. 
 Поред посланика сједници су присуствовали: Бериз Белкић, члан Предсједништва 
БиХ, Златко Лагумџија, предсједавајући Савјета министара БиХ, министар Светозар  
Михајловић, замјеници министара Мухарем Имамовић, Гордана Ковић, Јусуф 
Халилагић, Никола Крагуљ, Расим Кадић, Милан Ловрић и Милован Благојевић. 
 Из међународних организација сједници су присуствовали: Јан Петтер Холтедахл 
– ОХР, Стефан Лимосас, политички савјетник у Европској комисији, Сандy Блyтх, 
ЕУММ, Дауглас Јонис – испред Америчке амбасаде. 
 Како је ово била прва сједница у  2002. години, предсједавајући Жељко Мирјанић 
још једанпут је свим грађанима БиХ, као и посланицима и осталим присутним на 
сједници пожелио срећну и успјешну Нову 2002. годину. Потом је напоменуо да су 
посланици на клупе добили нешто измијењени приједлог дневног реда који је усаглашен 
на сједници Колегија у проширеном саставу одржаној непосредно пред почетак сједнице 
Дома. Предсједавајући је обавијестио посланике да је Проширени колегиј закључио да се 
у сриједу 23. јануара 2002. године одржи сједница Проширеног колегија на којој ће се 
разматрати рад и услови рада Представничког дома, као и путовања чланова Колегија и 
посланика у оквиру  међународних посјета. 
 У дискусији су поводом приједлога дневног реда учествовали: Адем Борић, 
Фрањо Мајданџић, Абдурахман Малкић и Мариофил Љубић. 
 Адем Борић је изнио став Клуба посланика СДА да тај клуб инсистира да се у 
дневни ред сједнице Дома уврсти, као посебна тачка – путовања у иностранство Колегија 
и посланика – јер је пракса да 4-5 људи стално путују и о томе одлуку доноси Колегиј, а 
да се при томе и не консултује Комисија за вањске послове, рекао је, поред осталог, 
Адем Борић. 
 Фрањо Мајданчић је предложио да се у дневни ред уврсти разматрање приједлога 
за побољшање ефикасности и садржаја рада Представничког дома, са приједлозима за 
план рада за 2002. годину. 
 Мариофил Љубић је оспорио приједлог да се на овој сједници расправља о плану 
рада, рекавши, поред осталог, да се до наредне сједнице Проширеног колегија 23.01. 
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треба припремити шта је реализовано из Плана за 2001. годину и дати један иницијални 
приједлог плана за 2002. годину. 
 Предсједавајући Мирјанић је одговорио да ће се питање које је предложио 
предсједавајући Клуба СДА Адем Борић разматрати на најављеној сједници Проширеног 
колегија, а што се тиче приједлога посланика Мајданџића, одговорио је да су на 
претходној сједници Колегија покренуте активности на изради плана рада Дома за 2002. 
годину, у складу с чланом 45. Пословника. 
 Адем Борић је инсистирао да прва наредна сједница Дома разматра питање 
путовања, јер ако се о томе расправља након два мјесеца наставиће се досадашња пракса 
и трошење новца, те од те расправе неће бити ефекта. 
 Предсједавајући је одговорио да је за уврштавање у дневни ред потребно 
припремити одређени материјал, па ће се то питање разматрати на Проширеном колегију 
23. јануара, што је од стране предлагача прихваћено. 
 Потом је предсједавајући констатовао да 19. сједница Представничког дома има 
сљедећи 
 

Д Н Е В Н И   Р Е Д: 
 

1. Усвајање записника са 17. и 18. сједнице Представничког дома, 
2. Посланичка питања и одговори, 
3. Извјештај заједничке комисије о постизању Споразума о јединственом тексту 

Закона о индустријском власништву у Босни и Херцеговини, 
4. Извјештај Комисије за људска права, имиграцију, избјеглице и азил о 

усаглашавању приједлога закључака у Извјештају о посјетама једном броју 
општина, 

5. Приједлог закона о Правобранилаштву Босне и Херцеговине (друго читање), 
6. Приједлог закона о слободним зонама у Босни и Херцеговини (друго читање), 
7. Приједлог закона о државној служби у институцијама Босне и Херцеговине 

(прво читање), 
8. Приједлог закона о ауторском праву и сродним правима у Босни и 

Херцеговини (прво читање), 
9. Приједлог закона о заштити потрошача у Босни и Херцеговини (прво читање), 
10. Приједлог закона о управним споровима Босне и Херцеговине (прво читање), 
11. Давање сагласности за ратификацију: 

a) Споразума између Босне и Херцеговине и Републике Аустрије о  
унапређењу и заштити инвестиција, 

b) Споразума између Босне и Херцеговине и Владе Републике Италије о 
подстицају и заштити инвестиција, 

c) Уговора између Босне и Херцеговине и Републике Хрватске о сарадњи и 
међусобној помоћи у царинским питањима, 

d) Споразума између Босне и Херцеговине и Републике Словеније о 
реципрочном унапређењу и заштити инвестиција, 

e) Римског статута Међународног кривичног суда, 
f)    Конвенције Уједињених народа против транснационалног организованог 

криминала, 
g) Протокола против кријумчарења миграната копненим, морским и 

ваздушним путем, којим се допуњује Конвенција Уједињених народа 
против транснационалног организованог криминала, 
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h) Протокола за спречавање, заустављање и кажњавање трговине људима, 
нарочито женама и дјецом, којим се допуњује Конвенција Уједињених 
народа, против транснационалног организованог криминала, 

i)    Споразума између Савјета министара Босне и Херцеговине и 
Швајцарског Федералног Савјета о међународном друмском превозу 
путника и роба, 

j)    Споразума између Савјета министара Босне и Херцеговине и Владе 
Републике Мађарске о укидању виза за носиоце дипломатских и 
службених исправа, 

k) Споразума између државе Кувајт и Босне и Херцеговине о потписивању 
и реципрочној заштити инвестиција, 

l)    Уговора о слободној трговини између Босне и Херцеговине и Републике 
Словеније. 

 
Ад. - 1: Усвајање записника с 17. и 18. сједнице Представничког дома 
 
 Жељко Билбија затражио је да се на 7. страни Записника са 17. сједнице, гдје се 
парафразира његова дискусија у вези међународних споразума, дода и његов захтјев – да 
се достави информација и под којим критеријима се закључују споразуми. 
 Уз претходну дискусију, гласајући понаособ о оба записника, Дом је једногласно 
усвојио записнике са 17. и 18. сједнице Представничког дома, са примједбом посланика 
Билбије. 

 
Ад. - 2:  Посланичка питања и одговори 
 
 Посланичка питања, приједлоге и иницијативе поднијели су посланици како 
слиједи: 
 
Фрањо Мајданџић: 
 1. Захтјева од Савјета министара да за идућу сједницу поднесе извјештај о раду 
Савјета министара за 2001. годину. 
 2. Зашто није стављен на дневни ред ове или прошле сједнице Представничког 
дома приједлог Клуба посланика Странке за БиХ, изнесен на 14. сједници, о измјенама и 
допунама Пословника Представничког дома, у складу с чланом 136. Пословника. 
 3. Тражи да Колегиј поднесе извјештај о активностима о вањској политици које 
Дом треба да усвоји и да одреди одговарајуће правце. Посебно занимање изразио је за 
закључак са састанка представника Парламентарне скупштине БиХ са представницима 
Сабора Републике Хрватске који се односи на материјал којим се регулише имовинско и 
радно право. 
 4. Затражио да се Колегију Представничког дома изда јавна опомена – упозорење 
за непридржавање термина почетка рада сједнице Дома који се у правилу пролонгира у 
времену од 30 до 60 минута – 17. сједница пролонгирана је за четири часа и 45 минута, а 
18. сједница за три часа. 
 
Ибрахим Ђедовић: 
 1. Деветог октобра у име неколико посланика, поставио је питање – Да ли и ко у 
име БиХ разговара или преговара на тему приступа БиХ Партнерству за мир и постоји ли 
одређена  динамика приближавања тој организацији и каква је наша улога у томе? 
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 2. У Орјентационом плану рада Представничког дома за 2001. годину предвиђено 
је, поред осталог, доношење 58 закона чији је предлагач Савјет министара, плус 18 
закона чији су предлагачи посланици. Колико је планираног реализовано? Чијом 
кривицом није више урађено и да ли ће ико сносити одговорност због неиспуњавања 
плана? 
 3. Обавијестио Дом да још није добио одговор на питање које је у мјесецу августу 
2001. године поставио, а односи се на путовања – ко је путовао, по којем критерију, који 
су трошкови, који резултати? Тражи одговор. 
 
Мустафа Цуплов: 
 1. Којим фирмама из БиХ су додијељене ЦЕМТ дозволе за 2001. годину – тражи 
основне податке о тим фирмамама (назив, сједиште, укупан број возила, која 
задовољавају ЕКО прописе, укупна носивост возила и број додијељених ЦЕМТ дозвола)? 
 2. Којим фирмама из БиХ су додијељене ЦЕМТ дозволе за 2002. годину – са 
подацима из питања број 1.? 
 3. Којим фирмама из БиХ је додијељено 10% једнократних међународних дозвола 
за Аустрију и Италију, којим је располагало Министарство цивилних послова у 2001. 
години? Потребно је доставити основне податке о тим фирмама (назив, сједиште, укупан 
број возила, број возила која задовољавају ЕКО прописе, укупна носивост возила и број 
додијељених једнократних дозвола за Аустрију и Италију). 
 4. Шта Министарство цивилних послова подузима да се обезбиједи већи број 
међународних транспортних дозвола за Италију и Аустрију које су критичне већ дужи 
низ година? 
 
Осман Брка: 
 Поново поставио питање у вези с догађајима у Босни и Херцеговини везаним за 
хапшење и депортацију одређених држављана БиХ и упознао Дом о дописима које је тим 
поводом упућивао предсједавајућем Савјета министара БиХ уз које му је упућивао 
захтјеве којима је тражена помоћ од Комисије за људска права, имиграцију избјеглице и 
азил. 
 
Бахрија Османовић: 
 Када ће  се коначно почети у овој држави поштовати Закон о радним односима, а 
нарочито у дијелу обавезног осигурања радника. Посебно упућује апел на осигурање  
упослених радника код међународних организација (нпр. СФОР и други)? 
 
Миро Грабовац – Титан: 
 У вези с замолбама од стране бранитеља оптужених Хрвата који су заточени у 
Хагу за омогућавања увида у архиве Армије Босне и Херцеговине и МУП-а БиХ, 
поставио питање: Због чега Влада Федерације БиХ игнорише замолбе за увид у тражену 
документацију и тиме дискриминише обрану оптужених Хрвата у Хагу? 
 У вези с стањем да у земљи има различитих осигуравајућих кућа, поставио два 
питања: 
 1. Која осигуравајућа друштва испуњавају услове за обављање дјелатности 
осигурања имовине и особа, те ко врши надзор над њиховим радом? 
 2. Који корисници буџета Федерације БиХ не осигуравају имовину и особе на 
основу понуда прикупљених путем тендера код осигуравајућих друштава која имају 
одобрење за рад у Федерацији БиХ, те колико се средстава издваја за осигурање 
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корисника буџета и јавних предузећа у већинском власништву Федерације Босне и 
Херцеговине? 
 
Боро Бјелобрк: 
 1. Изразио незадовољство одговором који је добио на питање у вези с посјетом 
делегације Републике Српске Москви. 
 2. Поново упутио критику Колегију у вези с захтјевом за достављање 
информације о догађајима у Бањој Луци и Требињу у мјесецу мају 2001. године. 
 3. Протествовао што се до сада ништа није подузело поводом његове иницијативе 
у вези с уставним промјенама. Замолио да Колегиј уради оно што му Пословник налаже. 
 
Мухамед Беговић: 
 1. Покренуо иницијативу да Колегиј Представничког дома заједно са Колегијем 
Дома народа размотри могућност формирања заједничких комисија – као што је 
Уставно-правна комисија, Комисија за људска права (да буду заједничке за оба дома), у 
циљу постизања ефикасности, рационалности и економичности у раду домова, те да се 
размотри да ли је потребна законодавно-правна комисија. 
 2. Поново затражио одговоре на раније постављена посланичка питања и 
покренуо иницијативу за рјешавање одређених питања. 
 
Сенад Шаргановић: 
 1. Да ли постоји стратегија набавке нафте и нафтних деривата у БиХ на нивоу 
БиХ? 
 2. Да ли ће након увођења нових мјера хрватске владе везано за транспорт, доћи 
до поскупљења нафте и нафтних деривата у БиХ? 
 3. Када ће кренути пуна реконструкција унске пруге Сплит-Загреб? 
 
Сеад Буторовић: 
 1. Обавијестио Дом да није добио одговор на питање постављено Вијећу 
министара у вези са обједињавањем здравствених капацитета у Мостару, односно на 
подручју Херцеговачко-неретванског кантона. 
 2. Актуелизирао захтјев Комисије за вањске послове који је достављен Колегију 
Дома, а односи се на пословничку надлежност Комисије да она одређује саставе ад-хоц 
делегација Парламента у међупарламентарној и другој сарадњи у области спољних 
послова, а коју већ дуже времена преузима Колегиј Дома. 
 
Сеад Авдић: 
 Предложио да се у дневни ред наредне сједнице Дома уврсти као посебна 
тематска  тачка: посланичка питања, стање и квалитет одговора на посланичка питања. 
Предложио да се до тада обавежу сви извршни органи да доставе одговоре на сва 
постављена посланичка питања. 
 
Абдурахман Малкић: 
 Обавијестио Дом да није добио одговор на прошла питања. 
 1. Предложио да се на Дому разматра као посебна тачка дневног реда: Анализа 
учинка донаторских конференција у 2001. години (гдје су биле, зашто неке нису 
одржане...), са посебном информацијом о донаторској конференцији земаља Исламске 
конференције за повратак избјеглица за БиХ. 
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 2. Какви су ефекти Регионалне конференције  Пакта стабилности од 25. и 26. 
октобра 2001. године и је ли одржана, ако није, зашто? (питање за Савјет министара и 
Министарство европских интеграција). 
 3. Који су услови за прикључење – пријем у Програм Партнерства за мир; јесмо 
ли их добили и ко их има? Тражи да се посланицима доставе. 
 
 За Владу Федерације БиХ поставио два питања: 
 1.У који пројекат у Сребреници је утрошен један милион КМ, у буџетској ставци 
“Помоћ за Сребреницу” у периоду од 01.01. до 31.09.2001. године? 
 2. Шта Влада Федерације БиХ, односно премијер кани предузети са матичним 
књигама рођених и матичним книгама умрлих које су рађене у Уреду Општине 
Сребреница у Тузли и Вогошћи? Грађани траже изводе или ће тражити, а не могу их 
добити. На ову проблематику замолио бих премијера за разговор како би се превазишао 
проблем. 
Адем Борић: 
 1.Када ће Савјет министара БиХ Представничком дому поднијети извјештај о 
раду за 2001. годину? 
 2. Како зауставити одлазак младих и старих људи ван Босне и Херцеговине? 
Досадашњи рад очито није дао резултате. Шта даље? 
 3. Зашто се УНА- банка Бихаћ не приватизира? 
 
Зоран Спасојевић: 
 Послије шест година од Дејтонског мировног споразума, подносим иницијативу 
да се у 2002. години изврши попис становништва Босне и Херцеговине и ентитета. 
Разлог: Попис требало извршити 2001. Зашто се одуговлачи? 
 
Ад. – 3: Извјештај Заједничке комисије о постизању Споразума о јединственом тексту 

Закона о индустријском власништву у Босни и Херцеговини 
 
 Предсједавајући је подсјетио да су посланици добили Извјештај заједничке 
комисије. Потом је образложење Извјештаја дао Сеад Авдић, члан Заједничке комисије. 
 Представнички дом је једногласно усвојио Извјештај заједничке комисије о 
постизању Споразума о јединственом тексту Закона о индустријском власништву у 
Босни и Херцеговини. 
 
Ад.– 4:Извјештај Комисије за људска права, имиграцију, избјеглице и азил о 

усаглашавању Извјештаја о посјетама једном броју општина и приједлога 
закључака у Извјештају 

 
 Предсједавајући Комисије Осман Брка образложио је Извјештај Комисије за 
људска права, имиграцију, избјеглице и азил са 11. сједнице одржане 15. јануара. 
 У дискусији поводом Извјештаја Комисије и приједлога закључака садржаних у 
Извјештају Комисије о посјетама једном броју општина у Босни и Херцеговини, који су 
на 11. сједници Комисије усвојени већином гласова, учествовали су: Душан Стокић, 
Мустафа Цуплов, Бахрија Османовић, Жељко Билбија, Осман Брка, Мирко Бањац, 
Милош Јовановић, Мухамед Беговић, Абдурахман Малкић, Бранислав Лолић, Мирко 
Грабовац – Титан, Виолета Камберовић, Сеад Бутуровић, Фрањо Мајданџић и Ибрахим 
Ђедовић. 
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 Послије дискусије, у којој су поново изражени  опречни ставови о појединим 
тачкама предложених закључака, предсједавајући Мирјанић је констатовао да су у 
дискусији изнесена два приједлога о којим би Дом требало да се изјасни: 
 - приједлог посланика Душана Стокића – да се гласа појединачно о свакој тачки 
закључака и 
 - приједлог Мирка Бањца – да се изврше измјене и допуне појединих закључака. 
 
 Прво је предсједавајући дао на гласање приједлог Душана Стокића. 
 Од 39 присутних посланика ЗА приједлог је гласало 11, против 21, уздржало се 7 
посланика. Према томе, приједлог није усвојен. 
 Потом се Дом изјаснио појединачно о приједлозима Мирка Бањца за допуну 
одређених тачака предложених закључака. 
 Приједлози за допуну 3., 4. и 5. тачке нису усвојени.  
 ЗА приједлог за допуну 3. тачке гласало је 11, против 20, уздржана 4 посланика;  
 ЗА допуну тачке 4. гласало 11, против 24, уздржана 4;  
 ЗА допуну 5. тачке гласало 11, против 23, уздржана 4. 
 Представнички дом је, са 23 гласа ЗА, 8 против и 7 уздржаних, усвојио приједлог 
Мирка Бањца за тачку 8. закључака, тако да он гласи: 
 “8. Препоручује се министарствима ентитета која имају надлежност у ресору за 
питања бораца, инвалида и цивилних жртава рата, да успоставе сарадњу у координирању 
права ових категорија становништва у Федерацији Босне и Херцеговине и Републици 
Српској.” 
 Пошто је извршено гласање о приједлозима предсједавајући је дао на гласање 
Извјештај о усаглашавању приједлога закључака у Извјештају Комисије о посјетама 
једном броју општина у Босни и Херцеговини. 
 Од 39 присутних посланика ЗА је гласало 28, против 11. Гласајући по ентитетима 
из Федерације БиХ ЗА је гласало 25, из Републике Српске 3 посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да приједлог закључака иде на усаглашавање 
Комисије Колегија. 
 
Ад. - 5: Приједлог закона о Правобранилаштву Босне и Херцеговине (друго читање) 
 
 Предсједавајући је подсјетио да су посланици добили Извјештај Уставно-правне 
комисије о Приједлогу закона. 
 О Приједлогу закона није било дискусије, па је предсједавајући исти дао на 
гласање. 
 Од 39 присутних ЗА је гласало 29, а 10 посланика су били уздржани. 
 Гласајући по ентитетима, из Републике Српске ЗА су гласала три, а из Федерације 
БиХ 25 посланика. 
 Предсједавајући Мирјанић је констатова да Приједлог закона о 
Правобранилаштву у другом читању није добио ентитетску већину и да слиједи поступак 
усаглашавања на Комисији Колегија Дома. 
  
Ад. - 6: Приједлог закона о слободним зонама у Босни и Херцеговини (друго читање) 
  
 Жељко Билбија у краћој дискусији скренуо је пажњу Дому да је Дом народа 
усвојио закон с одређеним амандманима, па је затражио објашњење у вези с тим. 
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 Након разјашњења које је дао замјеник министра Никола Крагуљ, Представнички 
дом је једногласно усвојио Закон о слободним зонама у Босни и Херцеговини у другом 
читању. 
 
Ад. - 7: Приједлог закона о државној служби у институцијама Босне и Херцеговине  

  (прво читање) 
 
 У дискусији су учествовали Абдурахман Малкић и Ибрахим Ђедовић. 
 Послије дискусије Дом је једногласно усвојио Извјештај Уставно-правне комисије 
о Приједлогу закона о државној служби у институцијама БиХ. Предсједавајући 
Мирјанић је констатовао да је Приједлог закона усвојен у првом читању. 
 
Ад. - 8: Приједлог закона о ауторском праву и сродним правима у Босни и Херцеговини 

(прво читање) 
 
 О Приједлогу закона није било дискусије. 
 Дом је једногласно усвојио Извјештај надлежне комисије. Предсједавајући је 
констатовао да је Приједлог закона о ауторском праву и сродним правима у БиХ усвојен 
у првом читању.  
 
Ад. - 9: Приједлог закона о заштити потрошача у Босни и Херцеговини (прво читање) 
 
 Мирко Бањац је предложио, с обзиром да је прво читање, да предлагач побољша 
текст закона у принципима, као и да се органи који су предвиђени за заштиту потрошача 
на нивоу државе, успоставе и на нивоу ентитета, уз јасну субординацију. 
 Како више није било дискусије, предсједавајући Мирјанић дао је на гласање 
Извјештај комисије за људска права, имиграцију, избјеглице и азил о разматрању 
Приједлога закона. Извјештај Комисије усвојен је једногласно, а тиме и Приједлог закона 
о заштити потрошача у првом читању. 
 
Ад. - 10: Приједлог закона о управним споровима Босне и Херцеговине (прво читање) 
 
 Након што је предсједавајући Дома подсјетио посланике на Извјештај надлежне 
комисије, у дискусији су учествовали Мустафа Цуплов и Мирко Мијатовић. 
 Послије дискусије Дом је, са 37 гласова ЗА, усвојио Извјештај надлежне комисије 
о разматрању Приједлога закона. Предсједавајући је констатовао да је Приједлог закона 
о управним споровима усвојен у првом читању. 
 
Ад. - 11: Давање сагласности за ратификацију 
 
 Осман Брка је у дискусији везано за споразум и уговор са Републиком 
Словенијом, приговорио на визни режим са том републиком и затражио да држава 
заштити привреднике Босне и Херцеговине, те је рекао да ће глачасова против 
сагласности за ратификацију истих. 
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 Гласајући понаособ о сваком, Представнички дом је дао сагласност за 
ратификацију: 

a) Споразума између Босне и Херцеговине и Републике Аустрије о 
унапређењу и заштити инвестиција – једногласно, 

b) Споразума између Босне и Херцеговине и Владе Републике Италије о 
подстицају и заштити инвестиција – једногласно, 

c) Уговора између Босне и Херцеговине и Републике Хрватске о сарадњи и 
међусобној помоћи у царинским питањима – једногласно, 

d) Споразума између Босне и Херцеговине и Републике Словеније о 
реципрочном унапређењу и заштити инвестиција – 34 ЗА, 1 против, 

e) Римског статута Међународног кривичног суда – једногласно, 
f) Конвенције Уједињених народа против транснационалног организованог 

криминала – једногласно, 
g) Протокола против кријумчарења миграната копненим, морским и 

ваздушним путем, којим се допуњује Конвенција Уједињених народа 
против транснационалног организованог криминала – једногласно, 

h) Протокола за спречавање, заустављање и кажњавање трговине људима, 
нарочито женама и дјецом, којим се допуњује Конвенција Уједињених 
народа, против транснационалног криминала – једногласно, 

i) Споразума између Савјета министара Босне и Херцеговине и Швајцарског 
Федералног Савјета о међународном друмском превозу путника и роба – 
једногласно, 

j) Споразума између Савјета министара Босне и Херцеговине и Владе 
Републике Мађарске о укидању виза за носиоце дипломатских и 
службених исправа – 35 ЗА, 1 против, 

k) Споразума између државе Кувајт и Босне и Херцеговине о потписивању и 
реципрочној заштити инвестиција – једногласно, 

l) Уговора о слободној трговини између Босне и Херцеговине и Републике 
Словеније – 32 ЗА, 4 против, 1 уздржан. 

 
 Овим је исцрпљен дневни ред 19. сједнице. 
 Сједница је с радом завршила у 16,00 часова. 
 
 Саставни дио овог записника је транскрипт 19. сједнице Представничког дома. 

 
  
 
            СЕКРЕТАР                                                                      ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ  
ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                             ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА 
      Бранка Тодоровић                                                               др. Жељко Мирјанић 
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